
Priprave na jesensko
žetev pšenice

Čeprav smo komaj pospravili lelošnji pridelek psenice, se misli tislili.
ki načrtujejo, koliko naj hi tega žita zraslo drugo lelo na njivah v naši
občini, že ukvarjajo z jesensko setvijo. Strokovnjaki TZO Dobrunje in
naš izvršiii svel že skrbijo za zagoiavljanje semena, gnojil, zaščitnih
sredstev in vsega drugega, kar je potrebno za dober pridelek. Hkrati pa
s kmeti že sklepajo pogodbe o pridelavi pšenice. Z njo naj bi letos zase-
jali 10 odstotkov več površin kot lani, to je približno 56 hektarov
plodne zemlje. Enako naj bi se povečal todi delež odkupljene pšenice.

Glede na odkup pšenice v letošnjem letu, saj smo jo za koruzo zame-
njali kar 130 ton in ne.le 100, kot smo načrtovali, lahko pričakujemo,
da bo program jesenske setve v celori uresničen. »Kmetje razumejo
bitko, ki jo bijemo za večjo oskrbo s pšenico. Pripravljeni so se vključt-
vati v naše programe in tudi sprejcmati konkretne obvcznosti,« je dejal
Uroš Janko, član našega izvršnega svela, zadolžen za kmetijstvo.

Obenem s pripravami na jesensko setev pšenice potekajo tudi pri-
prave na spomladansko sclev poljšdn. Prihodnje leto nameravamo
pridelati predvsem več krme in vrtnin.
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